

Tokyo Denki University
September 3-6, 2021



SCAN IT >>> WWW.ICEIM.ORG



2021 10th International Conference on Engineering and Innovative Materials

Notice about COVID-19 Pandemic

ICEIM 2021 conference is closely monitoring the status of the COVID-19 pandemic and its impact on conference and travel. Participants safety and health is our priority. While ICEIM 2021 conference prefer to have an in-person conference to the maximum extent possible, online presentation will be acceptable this year, besides the regular onsite presentation format (oral presentation).

- Publication -

Like previous conference, submitted papers will be reviewed by 2-3 peer reviewers. And accepted papers will be published in the conference proceedings, which will be submitted for Ei Compendex, SCOPUS, SCImago Journal & Country Rank (SJR), Inspec, Chemical Abstracts Service (CAS), etc.

>>> ICEIM 2014-2019 Conference proceedings have been indexed by Ei Compendex and Compendex already.

- Call for Papers -

Topics of interest include, but are not limited to:

- ✓ Materials Science and Engineering
- ✓ Materials Properties, Measuring Methods and Applications
- ✓ Methodology of Research and Analysis and Modeling
- ✓ Materials Manufacturing and Processing

More Topics, please visit at: <http://www.iceim.org/cfp.html>

Submission Guideline:

- ✓ Welcome you to submit the paper or abstract by EasyChair Submission System:

<http://www.easychair.org/conferences/?conf=iceim2021>

- Note: The submitted papers should be no less than 6 full pages.

Important Dates:

- ✓ Submission Deadline: April 1, 2021
- ✓ Notification of Acceptance: April 25, 2021
- ✓ Registration Ends: May 10, 2021
- ✓ Early Bird Registration Deadline: May 10, 2021



- Contact Us -

Ms. Mirror Ding
Email: iceim_conf@vip.163.com
Tel: +86-13258111117
Wechat: asr2020217

- Supported By -



国士舘大学



日本东京电机大学 | 9月3-6日



[会议官网]



关于COVID-19与参会通知

ICEIM 2021会务组将时刻关注COVID-19最新发展状况，并将所有参会者的安全与健康放在首位。届时会议将以半在线的形式召开，除常规现场口头报告之外，会务组还将为因疫情不便参会的作者提供在线报告平台。同时，在线报告将享受注册优惠。

- 会议出版 -

如往届会议一样，经严格审稿后，ICEIM 2021录用并报告的文章，将由国际出版社出版为会议论文集，并提交EI Compendex, Scopus等检索。ICEIM 2014-2019会议录用文章均已实现EI核心和Scopus检索。

- 重要日期 -

- ✓ 投稿截止日期: 2021年4月1日
- ✓ 录用通知日期: 2021年4月25日
- ✓ 注册截止日期: 2021年5月10日
- ✓ 早鸟注册截止: 2021年5月10日

- 征稿主题 -

征稿主题包括但不限于:

- ✓ 材料科学与工程
- ✓ 材料性能, 测量方法及应用
- ✓ 研究, 分析和建模的方法论
- ✓ 材料制造与加工

更多征稿主题请见: <http://www.iceim.org/cfp.html>

- 投稿方式 -

- ✓ 上传文章至电子投稿系统:
<http://www.easychair.org/conferences/?conf=iceim2021>
- ✓ 或直接发送文章至会议邮箱:
iceim_conf@vip.163.com
- 投稿文章不得少于6满页。

- 联系方式 -

会议秘书: 丁老师
会议邮箱: iceim_conf@vip.163.com
联系电话: +86-13258111117
微信: asr2020217



- 支持单位 -

